
05/2022

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE§
DE L'AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA 13 DE DESEMBRE DE 2022

A la Sala de Plens de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, essent les dinou hores del dia 
tretse de desembre de 2022, sota la presidència de l’Il.ltre. Sr. Alcalde Josep Lara Tristante, es 
constitueix el Ple de l'Ajuntament a l'efecte de celebrar sessió ordinària en primera convocatòria.

Assisteixen a l'acte els Regidors el  Sr.  Marc Sensada i  Rusiñol,  el Sr.  Antonio Morales i 
Calderón, el Sr. Ferran Sayes i Jato, i la Sra. Silvia Campoy Curriu. 

Excusen la seva assistència les regidores,  Sra. Àngels Arasa i Uriach i la Sra. Olga Saus i 
Marginet.

Actua  com a  Secretària de la Corporació N’Elizabeth Benítez Vilajuana. 

Comprovat que el quòrum d'assistència acompleix allò que disposa l'article 98.c) del Decret 
legislatiu  2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el  Sr. Alcalde obre la sessió.

1.-  ACORD D’APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DEL PLE ORDINARI DE DATA 
27 DE SETEMBRE DE 2022

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat  de l’acta del ple ordinari de 
data 27 de setembre de 2022.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 3 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola, s’acorda:

Únic.- Aprovar per unanimitat i sense esmenes, el redactat de l’acta del ple ordinari de data 27 
de setembre de 2022.

2.-  APROVACIÓ INICIAL EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS AMB    ROMANENT   
DE TRESORERIA GENERAL

Atès que existeixen despeses que no poden demorar-se fins a l'exercici següent per a les quals 
no existeix crèdit, o és insuficient al Pressupost vigent de la Corporació, segons queda justificat 
en  la  Memòria  que  acompanya  l'expedient,  i  atès  que  es  disposa  de  romanent  líquid  de 
Tresoreria  segons els  estats  financers i  comptables resultants  de  la  liquidació  de l'exercici 
anterior.

Atès que es va emetre informe de Secretaria sobre la Legislació aplicable i el procediment a 
seguir.

Atès l'informe de Secretaria, de conformitat amb el que disposa l'article 177.2 del Reial Decret 
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, i  l'article 22.2.e) de la Llei 7/1985, de 2 d'abril,  Reguladora de les Bases del Règim 
Local, es proposa al Ple l’adopció del següent: ACORD
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PRIMER.  Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits 5/2022, en la modalitat de 
suplement  de crèdit,   finançat  amb càrrec al  romanent  líquid  de Tresoreria  resultant  de la 
liquidació de l'exercici anterior, d'acord amb el detall següent:

Aplicacions d’ingressos:  

Concepte Descripció Euros

87000 Romanent tresoreria finançament general 71.000,00

  TOTAL INGRESSOS 71.000,00

SEGON. Exposar al públic mitjançant anunci al BOPB, per un termini de quinze dies,  durant 
els  quals  els  interessats  el  podran  examinar  i  presentar  reclamacions  davant  del  Ple. 
L'expedient  es  considerarà  definitivament  aprovat  si  durant  el  termini  esmentat  no  s'han 
presentat reclamacions; en cas contrari, el Ple disposarà d'un termini d'un mes per resoldre-
les. 

Aplicació 
Pressupostà

ria
Descripció 

previsio 
actual

import 
modific.

TOTAL

171 21000 Infraestructures serveis parcs i jardins 6.000 2.500 8.500

160 21000 Infraestructures serveis clavegueram 1.000 1.750 2.750

231 21200 Rep i conservació edificis –cementiri etc - 750 4.750 5.500

330 21200
Rep i conserv infraestructures i bens edificisc 
culturals etc

4.000 3.500 7.500

340 21200 Rep. I conservació edificis esportius 5.000 3.000 8.000

320 21900 Despeses conserv i material divers educació 600 900 1.500

161 22100 Subministrament servei aigua 3.000 1.500 4.500

165 22100 Subministraments enllumenats públics 27.000 18.000 45.000

320 22100 Subministraments edificis educació 21.000 4.000 25.000

330 22100 Subministraments edificis culturals 5.500 2.000 7.500

340 22100 Subministraments edificis esportius 11.000 13.000 25.000

920 22100 Subministraments edificis serveis generals 6.500 2.500 9.000

430 22400
Primes assegurances edificis turístics i activitats 
turisme 

3.500 1.100 4.600

161 22501 Tributs comunitats autònomes ACA 40.000 5.000 45.000

161 22600 Despeses diverses servei aigua 1.000 1.500 2.500

330 63200 Restauració  vitralls de l’Església Parroquial 
21.775.1

6
6.000 27.775,16

    TOTAL SUPLEMENT DESPESES
71.000,0

0

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 3 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola, s’acorda

En el torn de debat el Sr. Alcalde informa que hi ha algunes partides del pressupost exaurides,  
sobretot de subministraments sobretot de llum i algunes partides que havien quedat curtes, 
com de parcs i jardins, vitralls, cementirio... que s’han incrementat. 

Respecte a la partida del cementiri, s’ha incrementat perquè s’han comprat 16 tones de grava 
blanca  per  col·locar  al  cementiri  que  no  estava  inicialment  prevista  i  els  vitralls  que  es 
correspon a una subvenció de la Diputació de Barcelona.
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3.- ACORD  D’APROVACIÓ  DE  L’APLICACIÓ  D’INCREMENTS  RETRIBUTIUS  A  LES 
PERSONES QUE TREBALLEN A L’AJUNTAMENT PER APLICACIÓ DEL REAL DECRET 
LLEI 18/2022, DE 18 D’OCTUBRE PEL QUAL S’APROVEN MESURES DE REFORÇ DE LA 
PROTECCIÓ DELS CONSUMIDORS D’ENERGIA I DE CONTRIBUCIÓ A LA REDUCCIÓ DEL 
CONSUM DE GAS NATURAL EN APLICACIÓ DEL PLA + SEGURETAT PER A LA TEVA 
ENERGIA (+SE), AIXÍ COM MESURES EN MATPERIA DE RETRIBUCIONS DEL PERSONAL 
AL  SERVEI  DEL  SECTOR  PÚBLIC  I  DE  PROTECCIÓ  DE  LES  PERSONES 
TREBALLADORES AGRÀRIES EVENTUALS AFECTADES PER LA SEQUERA

ANTECEDENTS

El reial decret llei  18/2022, de 18 d'octubre, pel qual s'aproven mesures de reforç de la protecció 
dels consumidors d'energia i de contribució a la reducció del consum de gas natural en aplicació del 
Pla + seguretat per a la teva energia (+SE)», així com mesures en matèria de retribucions del 
personal al servei del sector públic i de protecció de les persones treballadores agràries eventuals 
afectades per la sequera, preveu un increment addicional de les retribucions del personal del sector 
públic del 1,5%.

Al capítol  VIII article 23, s’hi estableix l’increment retributiu addicional del personal al  servei del 
sector públic per l’any 2022.

Artículo 23. Incremento retributivo adicional del personal al servicio del sector público para el año 
2022

Adicionalmente  a lo dispuesto en los capítulos I y II del título III de la Ley 22/2021, de 28 de 
diciembre, de Presupuestos Generales del Estado para el año 2022, y demás preceptos concordantes, 
con efectos de 1 de enero de 2022 las retribuciones del  personal  al servicio del  sector  público 
experimentarán un incremento adicional del 1,5 por ciento respecto a las vigentes a 31 de diciembre de 
2021.
Ese incremento adicional se efectuará en los mismos términos dispuestos por el artículo 19.Dos, y 
seguirá las siguientes regles:

Se aplicará sobre las retribuciones vigentes el 31 de diciembre de 2021, de forma que la 
suma de ambos consolidará, en todo caso, un incremento retributivo global máximo para el 
ejercicio 2022 del 3,5 por ciento.
Se materializará en la nómina del mes de noviembre e 2022, abonándose como atrasos el 
incremento correspondiente a los meses de enero a octubre de este año.

En el ámbito de las comunidades autónomas y entidades locales se tendrá que materializar el 
pago antes del 31 de diciembre de 2022 y, en todo caso, con anterioridad al 31 de marzo de 
2023.

S’ha comunicat al delegat de personal la proposta i aquesta ha expressat la seva conformitat 
amb ella.

Fonaments de dret

1.- Llei 22/2021, de 28 de desembre, de Pressupostos Generals de l’Estat per a 2022.

2.- L’article 22. 2 ap. i) de la Llei de Bases de règim Local (Llei 7/85 de 2 d’abril) estableix la 
competència plenària indelegable de fixació de les retribucions del personal municipal.

3-  Reial  decret  llei  18/2022,  de  18  d'octubre,  pel  qual  s'aproven  mesures  de  reforç  de  la  
protecció dels consumidors d'energia i de contribució a la reducció del consum de gas natural  
en aplicació del Pla + seguretat per a la teva energia (+SE)», així com mesures en matèria de  
retribucions del personal al servei del sector públic i de protecció de les persones treballadores 
agràries eventuals afectades per la sequera públic i de protecció de les persones treballadores 
agràries eventuals afectades per la sequera.
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Vistos els antecedents i els fonaments que els són aplicables, a proposta de l’alcaldia es demana al  
ple que adopti els acords que segueixen:

ACORDS:

Primer-  Aprovar  l’aplicació  de  l’increment  retributiu  addicional  del  1,5%  per  tots  els  conceptes 
salarials – llevat de gratificacions- al conjunt de tot el personal al servei de l’Ajuntament de Guardiola 
de Berguedà (funcionaris i laborals) amb efectes retroactius des del dia 1 de gener de 2022.

Segon.- Autoritzar i fer efectiu el pagament dels increments retributius respectivament aprovats des 
del dia 1 de gener en la que es pugui aplicar la modificació pressupostària que dona cobertura a  
aquests acords.

Tercer.- Reconèixer i establir de forma permanent els increments aprovats, a totes les nòmines del 
personal al  servei de l’Ajuntament de Guardiola de Berguedà, a partir  del moment que es facin  
efectius els increments aprovats.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 3 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

En el torn de debat el Sr. Alcalde informa que és un increment previst per Llei que s’ha de 
sotmetre a votació.

4.-  PROPOSTA  D’APROVACIÓ  DEL  COMPTE  GENERAL  DE  LA  CORPORACIÓ 
CORRESPONENT A L’EXERCICI 2.021

Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació la següent Proposta d’acord:

Atès que els estats i comptes anuals de l’exercici pressupostari 2021 es van sotmetre a informe 
de la Comissió Especial de Comptes i foren exposats en el Butlletí Oficial de la Província i a l’-
e-tauler en data 31 d’agost de 2022 per un termini de quinze dies, i vuit més, sense que durant 
l’esmentat termini se’n formulessin reclamacions, al·legacions ni observacions.

Atès que s’han complert totes les tramitacions legals que determinen els articles del 208 al 212 
del Reial Decret Legislatiu 2/2004 de 5 de març Text  Refós de  la Llei  reguladora de les 
Hisendes Locals

Aquesta Alcaldia proposa al Ple de la Corporació que s’aprovi la següent: 

PROPOSTA D’ACORD

Primer.- Aprovar definitivament els estats i comptes anuals corresponents a l’exercici 2021, integrats 
pels següents estats bàsics:

- Balanç de Situació.
- Compte de Resultats.
- Liquidació del Pressupost
- Estat demostratiu dels drets a cobrar i  les obligacions a pagar corresponent a exercicis 

tancats
- Estat de Tresoreria
- Balanç de Comprovació
- Estat de modificació de crèdit
- Estat de romanent de tresoreria
- Estat de situació de moviment d’operacions no pressupostàries

4

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 7

A2
26

7T
G

AE
9T

A4
P3

ED
3M

TA
J4

A 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//g

ua
rd

io
la

de
be

rg
ue

da
.e

ad
m

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 4
 d

e 
7 



Segon.- Aprovar definitivament la documentació complementària integrada pels justificants dels 
estats i comptes anuals i pels annexos següents:

- Relació de modificacions de crèdit de despeses i de les previsions d’ingressos inicialment 
aprovades

- Relació de les rectificacions i anul·lacions de drets i obligacions dels pressupostos tancats
- Actes d’arqueig d’existència en caixa
- Relacions nominals de deutors i creditors

Tercer.-  Rendir  els  esmentats  comptes   de  la  corporació,  esdevinguts  com  a  resultat  de 
l’exercici  econòmic  2021,  a la  Sindicatura de Comptes d’acord amb el  que determinen els 
articles esmentats en la part expositiva.

Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents,  amb 3 
vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de 
l’Agrupació d’Electors de Guardiola.

El Sr. Alcalde informa que un cop sotmès a informació pública i no havent-hi hagut al·legacions 
se sotmet a aprovació el compte general de la corporació de l’exercici 2021.
 

5.-   DONAR COMPTE DELS  DECRETS  D’ALCALDIA NÚM. 18/2022 a 28/2022  

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats Decrets.

6.- DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LES JUNTES DE GOVERN NÚMS. 
16/2022 a 23/2022

El Ple de l’Ajuntament, es dóna per assabentat dels citats acords adoptats per la Junta 
de Govern. 

El Sr. Sayes exposa que en una Junta de Govern en un acord d’una ajuda social s’ha col·lat un 
nom i s’hauria de treure.

Per part del Sr. Alcalde s’informa que ja es revisarà i es traurà.

7.- INFORMES D’ALCALDIA

El  Sr.  Alcalde  informa que  ens han concedit  un ajut  extraordinari  de Resiliència  2.0  que es 
destinarà a la millora del Barri Bastareny. S’ha licitat i adjudicat i en breu s’iniciaran les obres. Es 
col·locarà Brinco al voltant dels edificis i s’anivellaran voreres, es col·locaran bancs i torretes als 
edificis la part interior del Barri.

La Sra. Sílvia Campoy manifesta que hi ha alguns punts en que no hi ha vorera i que potser no 
caldria  posar-hi  vorera perquè llavors  agafa espai  de circulació  i  potser  dificultarà  el  gir  dels 
vehicles.

El Sr. Morales manifesta que la vorera no estarà alçada sinó amb pendent, com la rotonda de 
davant de l’Ajuntament, el que no dificultarà el gir dels vehicles.

El  Sr.  Alcalde també informa que ja  ha arribat  el  punt  de recàrrega,  ja  s’ha fet  l’obra civil  i 
s’instal·larà properament. És un semi-ràpid.

El Sr. Sayes demana on va. I quan es col·locarà.

El Sr. Alcalde respon dient que davant de la fleca, al costat de la parada del taxi.
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El Sr. Morales afegeix que amb la pluja i les temperatures tant baixes no s’ha pogut instal·lar però 
de seguida que es pugui es farà.

El Sr.  Alcalde informa que es refaran els vitralls de l’Església i  es restauraran els dos ponts 
romànics d’accés al castell, són aproximadament uns 120.000 € pels ponts i 27.000 pel vitralls, 
finançat per la Diputació.

Informa també que es col·locaran reductors de velocitat en diferents punts, concretament en 4 
punts del municipi. 

Paral·lelament s’ha demananat una subvenció de cultura de la Generalitat per la consolidació del 
Castell.  Ara  s’ha  de  reformular  el  projecte  per  ajustar-lo  a  l’import  concedit  i  l’Ajuntament 
n’assumirà una part del cost.

El Sr. Morales explica que pràcticament estan acabades les obres de l’Espai Polivalent, que falten 
petites coses, demà vindran a pintar el terra amb e-pox.

El Sr. Alcalde afegeix que la idea era pintar-ho amb diferents blaus, però es farà la part interior 
amb gris i la part exterior amb blau més fosc; i pràcticament està tot acabat.

Informa també que ens han cedit una màquina de tren i properament es farà la signatura de la 
cessió.

La Sra. Campoy demana què se’n farà.

El Sr. Alcalde respon dient que es restaurarà i es col·locarà a l’Estació entre la petanca i el jardí i 
potser agafaran un tros de la petanca.

El Sr. Morales exposa que la calefacció del Centre Cívic ja s’està instal·lant, s’ha hagut de canviar 
la porta exterior que dona per darrere i s’ha fet nova, i properament es canviarà.

El Sr. Sayes demana si és de gas-oil.

El Sr. Alcalde respon dient que sí, que és de baix consum i d’eficiència energètica.

La Sra. Campoy demana si estarà a punt la setmana que ve que fan la quina des de l’Escola.

El Sr. Alcalde contesta que sí, que entre avui i demà estarà acabada.

La Sra. Campoy demana com està el carrer Indústria, concretament el tram del darrere. Que es va 
fer una part però falta arreglar la part del darrere que és d’on ve el problema.

El Sr. Alcalde exposa que el problema ve de d’altres punts, i que estan acabant de parlar-ne amb 
la propietària. I que hi ha terrasses que també hi aboquen.

La Sra. Campoy respon dient que per evitar que els tubs ragin arran de pared es van fer més 
llargs, amb autorització de l’Ajuntament i són les sortides dels sumideros de les aigües de les 
canaleres. I que espera que es solucioni aviat el problema i es solucioni en aquesta legislatura, i no 
sigui un problema que s’eternitzi.

El  Sr.  Sensada informa que s’ha tornat  a  obrir  la  Mina,  ja  s’ha encarregat  el  Parc del  Barri  
Bastareny que es començarà ara i el cautxú de l’Escola Bressol i el Parc de l’Església es farà a 
principis d’any; afegeix que estan treballant amb la Comissió de reis perquè enguany la cavalgada 
es retransmetrà per la TV Berguedà.

8.- PRECS I PREGUNTES  

No n’hi ha.
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I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 19.49 h, de tot el qual  
s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe. 
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	Es sotmet a la consideració del Ple de la Corporació el redactat de l’acta del ple ordinari de data 27 de setembre de 2022.
	Sotmesa la proposta a votació el Ple de la Corporació, per unanimitat dels assistents, amb 3 vots a favor dels regidors de Junts per Catalunya-Guardiola de Berguedà, i 2 dels regidors de l’Agrupació d’Electors de Guardiola, s’acorda:
	Únic.- Aprovar per unanimitat i sense esmenes, el redactat de l’acta del ple ordinari de data 27 de setembre de 2022.
	El Sr. Alcalde informa que ens han concedit un ajut extraordinari de Resiliència 2.0 que es destinarà a la millora del Barri Bastareny. S’ha licitat i adjudicat i en breu s’iniciaran les obres. Es col·locarà Brinco al voltant dels edificis i s’anivellaran voreres, es col·locaran bancs i torretes als edificis la part interior del Barri.
	La Sra. Sílvia Campoy manifesta que hi ha alguns punts en que no hi ha vorera i que potser no caldria posar-hi vorera perquè llavors agafa espai de circulació i potser dificultarà el gir dels vehicles.
	El Sr. Morales manifesta que la vorera no estarà alçada sinó amb pendent, com la rotonda de davant de l’Ajuntament, el que no dificultarà el gir dels vehicles.
	El Sr. Alcalde també informa que ja ha arribat el punt de recàrrega, ja s’ha fet l’obra civil i s’instal·larà properament. És un semi-ràpid.
	El Sr. Sayes demana on va. I quan es col·locarà.
	El Sr. Alcalde respon dient que davant de la fleca, al costat de la parada del taxi.
	El Sr. Morales afegeix que amb la pluja i les temperatures tant baixes no s’ha pogut instal·lar però de seguida que es pugui es farà.
	El Sr. Alcalde informa que es refaran els vitralls de l’Església i es restauraran els dos ponts romànics d’accés al castell, són aproximadament uns 120.000 € pels ponts i 27.000 pel vitralls, finançat per la Diputació.
	Informa també que es col·locaran reductors de velocitat en diferents punts, concretament en 4 punts del municipi.
	Paral·lelament s’ha demananat una subvenció de cultura de la Generalitat per la consolidació del Castell. Ara s’ha de reformular el projecte per ajustar-lo a l’import concedit i l’Ajuntament n’assumirà una part del cost.
	El Sr. Morales explica que pràcticament estan acabades les obres de l’Espai Polivalent, que falten petites coses, demà vindran a pintar el terra amb e-pox.
	El Sr. Alcalde afegeix que la idea era pintar-ho amb diferents blaus, però es farà la part interior amb gris i la part exterior amb blau més fosc; i pràcticament està tot acabat.
	Informa també que ens han cedit una màquina de tren i properament es farà la signatura de la cessió.
	La Sra. Campoy demana què se’n farà.
	El Sr. Alcalde respon dient que es restaurarà i es col·locarà a l’Estació entre la petanca i el jardí i potser agafaran un tros de la petanca.
	El Sr. Morales exposa que la calefacció del Centre Cívic ja s’està instal·lant, s’ha hagut de canviar la porta exterior que dona per darrere i s’ha fet nova, i properament es canviarà.
	El Sr. Sayes demana si és de gas-oil.
	El Sr. Alcalde respon dient que sí, que és de baix consum i d’eficiència energètica.
	La Sra. Campoy demana si estarà a punt la setmana que ve que fan la quina des de l’Escola.
	El Sr. Alcalde contesta que sí, que entre avui i demà estarà acabada.
	La Sra. Campoy demana com està el carrer Indústria, concretament el tram del darrere. Que es va fer una part però falta arreglar la part del darrere que és d’on ve el problema.
	El Sr. Alcalde exposa que el problema ve de d’altres punts, i que estan acabant de parlar-ne amb la propietària. I que hi ha terrasses que també hi aboquen.
	La Sra. Campoy respon dient que per evitar que els tubs ragin arran de pared es van fer més llargs, amb autorització de l’Ajuntament i són les sortides dels sumideros de les aigües de les canaleres. I que espera que es solucioni aviat el problema i es solucioni en aquesta legislatura, i no sigui un problema que s’eternitzi.
	El Sr. Sensada informa que s’ha tornat a obrir la Mina, ja s’ha encarregat el Parc del Barri Bastareny que es començarà ara i el cautxú de l’Escola Bressol i el Parc de l’Església es farà a principis d’any; afegeix que estan treballant amb la Comissió de reis perquè enguany la cavalgada es retransmetrà per la TV Berguedà.
	8.- PRECS I PREGUNTES
	No n’hi ha.
	I no havent-hi d’altres assumptes a tractar s’aixeca la sessió essent les 19.49 h, de tot el qual s’estén la present acta per mi la secretària que en dono fe.
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